
REPUBLIKA HRVATSKA
vARAZDINSKA ZupanI,n
SREDNJA STOU IVANEC
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Ivanec. 20. 12. 2018. eodine

SKRACENI ZAP

s 25. sjednice Skolskog odbora Srednje Skole Ivanec

17:00 sati.

Prisutni dlanovi:
l. Anita Kos, dlanica od strane vijeia radnika i
2. Stefanija Zagor3dak, dlanica od sfane nastavni

3. Lidija Matjeta, dlanica od strane vijeda roditelja
4. Zdenko Eula, dlan od strane osnivada

Odsutni dlanovi: Mihaela Madek, Stjepan Madek i Goran

Pored dlanova prisutni su:

1. Lidija Kozina, rarmateljica
2. Valentina DrZaii, voditeljica radunovodstva

Skolski odbor Srednje Skole lvanec na25. sjednici,

17:00 sati, raspravljao je o sljede6im todkama dnevnog

Prihvaianje zapisnika s 24. sjednice Skolskog odbo
Dono5enje Financijskog plana 2a2019. i projekcija
Razno

Pod todkom 1 . Skolski odbor je jednoglasno prihvatio

Pod todkom 2. Skolski odbor je na prijedlog ravnateljice

i projekcije planaza2020. i 2021. godinu.

Pod todkom razno Anita Kos je obavijestila dlanove da je 19

za radno mjesto nastavnika-ce predmeta matematika i
zaposlenice Marline BreZni na rodiljni dopust s 1 ' 1 . 2019.
mjeseci na koji je s imenovanom sklopljen ugovor o radu

miesto nastavnika matematike.

Nadalje, dlanovima su proditane zamolbe za kori5tenje
od VaraZdinske biskupije za kori5tenje sportske dvo

1.

2.

-)-

katolidke malonogometne lige, zatim od plesnog kluba "lr
2.2019.i zamolba ravnatelja OS l.Kukuljevii Sakcinski I

dana 20. prosinca 201 8. godine u

x. ,,
ednlca JKolsKog oooora
vijeia

(opravdali izostanak).

dana2}. prosinca 2018. godine, u

lana za 2020. i 2021 . godinu

s 24. sjednice Skolskog odbora.

o Financijski plan 2a2019. godinu

12.2018. godine raspisan natjedaj
u struci zbog odlaska

Sto je prije isteka roka od 5
toga Sto je nestrudna za radno

dvorane koje su zaprimljene
dana 14. 6. 2019., za zavrinicu

ica" za zimsku produkciju 10.

za koriStenje jedne udionice



za turnir udenika u Sahu dana 25. L 2019. eodine. C
dvorana svima ustupi na besplatno kori5tenje. Pod istom
dlanove da podetkom 1. mjeseca moramo raspisati
obavijestila prisutne da je upisala doktorat u Splitu i
pohadanje istog.

X' ' i.
Skolski odbor ie zawslo s radom u 18:00. sati.

Skradeni
Stefan

su jednoglasnp
Anita Kas je informirala

za ratnatelja, a
ih sa situacijom


